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Referat fra Bestyrelsesm ødet
26. marts 2024.

Deltagere:
Anita Frost, Carl Otto Christiansen, Flemming Mærsk, Randi Østergaard, Søren
Larsen og Thomas Hou Mandsfeldt.

Afbud: Raza Ghader

1) GODKENDELSE AF DAGSORDEN

Følgende punkter tilføjes dagsordenen

Intro Anita Frost
Renovation til drøftelse
Sag fra HF Skjoldhøj om henvendelse fra Aarhus vand

Beslutning: Dagsorden godkendt med de ekstra punkter

2) REFERATER V/ KREDSSEKRETÆREN

a) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 27. februar 2024

Beslutning : Referat godkendt

b) Gennemgang og opfølgning af udestående opgaver
Bestyrelsen gennemgik udestående opgaver

3) OPLYSNINGER VED KREDSFORMANDEN OG FLEMMING MÆRSK

a) Orientering fra møde Storområde 4 den L7.02.24
Med baggrund i det udsendte referat orienterede Flemming Mærsk fra
mødet og svarede på spørgsmå|. Drøftet problemer med al rekruttere
nye folk til stillinger i Kolonihaveforbundet.

b) Orientering fra HB møde den 24.02.24
Budget og regnskab var ikke færdigt og kunne dermed ikke behandles
Det betyder at der endnu ikke er taget endelig stilling til en
ko nti n g entforhøje lse.



4) OPLYSNTNGER VED KREDSKASSEREREN

a) Status på økonomi

Året er først i gang så der er ikke så meget at sige om status på
økonomien
Opkrævning af kontingent fra foreningerne sker af 2 gange, først
forbunds- og så kredskontingent.

Der skal ske betaling til Kolonihaveforbundet senere, derfor har vi pt. et
stort overskud,

Er ved at undersøge vores forsikringsforhold og den overordnede
forsikringsdækning for havelejerne.

Beslutning: Inden der træffes heslutning om nyt
regnskabsprogram drøftes det i bestyrelsen,

b) Drøftelse af honoraroversigt

Drøftet det udsendte bilag. Der var en del rettelser, det bliver justeret
med de faldne bemærkninger til videre drøftelse.

5) UDVALGENE

a) Ankeudvalget
Der er foretaget en ankevurdering siden sidst,
Sagen ligger i vurderingssystemet og arkiveres i bygesagen.

b) Blanketudvalget
Ingen møder afholdt

c) Byggeudvalget
Nye byggeregler er nu udsendt.
Oversigt over ændringer skal ud til repræsentantskabet.
Drøftelse af procedure for byggesyn og proceduren for
i bru gtag n i ngstil ladelse
Drøftes i byggeudvalget så det bliver samme procedure.
Det er et vurderingsanliggende hvornår husene er fra. Og det er et
bestyrelsesansvar at sikre at det der sælges, er i overensstemmelse
med den ibrugtagningstilladelse.
En Ibrugtagningstilladelse er ikke en garanti for byggeår til en
vurdering.

Beslutning: Proceduren drøftes i byggeudvalget og besluttes
derefter i bestyrelsen,



d) Kloakeringsudvalget
Der er modtaget opfølgning fra kommunen på færdigmeldinger i de
enkelte foreninger.
Kort information om status som videreformidles på det kommende
re p ræse nta nts ka bs møde

e) Lovudvalget
Ingen møder afholdt

f) Vurderings- og kursusudvalget
Status på eksternt vurderingsudvalg
Møde med dem der har stillet sig til rådighed, lavet liste over
personer, det hele står på hjemmesiden som er justeret med de
nye eksterne vurderingsudvalg.
Status på kommende kurser:
12 deltagere på kurset for øvede
9 deltagere på kurset for nye

6) KREDSBYGNINGEN OG OMRÅDET

Ingen bemærkninger

7) øVRIGE SAGER TIL BEHANDLING

a) Punkter til repræsentantskabsmødet den 9. april

Færdigmelding af kloakering - gør noget mere
Byggeregler
Eksternt vu rderi ngsudva lg
Vurderingsudvalg generelt - flere møder???
Salg/lovliggørelse
Hvis folk bygger ulovligt hvad såZZZ
Helårsbeboelse - AAK
Renovation hvad har I gjort, hvad gør kredsen herefter

b) Kolon ihaveforbu ndets vu rderi ngsu ndervisn ingsudva lg (VUU )

Flemming Mærsk orienterede om hans arbejde, vi er velkomne til at
bruge ham hvis vi har noget.

c) Kolon i haveforbu ndets- købs-og-sa lgsudva lg

Flemming Mærsk orienterede om hans arbejde vi er velkommen til
at bruge ham hvis vi har noget.



d) Antal deltagere til møder med Aarhus kommune

Beslutning: Alle der kan deltage, må deltage.

e) Forretningsorden

Beslutning: Godkendt

f) Funktionsbeskrivelse for kredsbestyrelsen

Beslutning: Godkendt

g) Sagsliste

Der foreligger ikke noget bilag, da det ikke helt funger hvordan vi
arkiverer og opretter sager. Hvem er ansvarlig? sagerne skal være
nemme at finde for alle.
Skal der være havenummer? Forklæde? Hvad skal være søgenavn?

Beslutning; Der arbejdes videre med sagsoprettelse/arkivering.

h) Intro Anita Frost
Modtagelse af nye bestyrelsesmedlemmer?

Beslutning: En rundtur til de øvrige bestyrelsesmedlemmer på en
halv times tid. De skal fortælle om deres arbejdsområde

i) Renovation til drøftelse
Se under punkter til rep. møde

j) Sag fra Haveforening om henvendelse fra Aarhus vand

Beslutning: Der tages initiativ til et møde med Haveforeningen.

8) EVENTUELT
Orientering om formandsvalg i foreningerne:
Genvalg HF Oldhøjen, HF Solvangen og HF OHA, ny formand i HF
Skovlunden - Elenore Petersen

nd di Østergaard Referent Søren Larsen


